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LED SERIES OPERATION INSTRUCTIONS
Note: Before starting of installation please read this leaflet and keep it carefully.
Ⅰ.Main structures and application fields
The body of the lamp is made of stainless steel, with strong and durable, prevention 
of dust, waterproof, novel designs, ect.
Can be used in: garden, lawn, and other places.                                                            
Ⅱ.Main parameter

ITEM Rated voltage/V Rated power/W LED numbers IP Protection 

FC06302 220-240VAC 50/60Hz 8W 28 LEDS IP65 CLASS: I 

 

�.Installation direction maintenance

1. First, please prepare all parts and repairs which the lighting needs.
2. Second, should turn off the power before installation.
Ⅳ.Installation steps(please see the drawings)
1. Fix the holder on the wall
2. Only take out one of the illuminant in the lamp
3. Open the waterproof terminal box by tool, and connect the wires according to the 
picture
4. After connecting the wires, install the illuminant and then install the lamp on the 
holder
Ⅴ.Safety directions
1,Should be installed by professional person.
2,If there is any broken on the housing or glass diffuser should view it as 

disqualified products, and should not use it.

This marking indicates that this product should not be disposed with 
other household Wastes throughout the EU.To prevent possible harm to 
the environment or human health from uncontrolled waste disposal, 
recycle it responsibly to promote the sustainable reuse of material 
resources.To return your used device, please use the return and 
collection systems or contact the retailer. where the product was 
purchased.They can take this product for environmental safe recycling.
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ITEM Nennspannung/V Nennleistung/W LED-Nummern IP Schutz 

FC06302 220-240VAC 50/60Hz 8W 28 LEDS IP65 CLASS: I 

 

LED SERIE BETRIEBSANLEITUNG
Hinweis: Bevor Sie mit der Installation beginnen, lesen Sie bitte dieses Merkblatt 
und bewahren Sie es sorgfältig auf.

Ⅰ.Hauptstrukturen und Anwendungsbereiche
Das Gehäuse der Lampe ist aus rostfreiem Stahl, stark und langlebig, 
staubgeschützt, wasserdicht, neuartige Designs, etc.
Kann verwendet werden in: Garten, Rasen, und anderen Orten.                                                            

Ⅱ.Hauptparameter

Ⅲ.Installationsrichtung Wartung
1. Bereiten Sie bitte zunächst alle Teile und Reparaturen vor, die für die 
Beleuchtung benötigt werden.
2. Zweitens, sollte der Strom vor der Installation ausgeschaltet werden.

Ⅳ.Installation Schritte (siehe die Zeichnungen)
1. Befestigen Sie die Halterung an der Wand
2. Nehmen Sie nur eines der Leuchtmittel in der Lampe heraus.
3. Öffnen Sie den wasserdichten Anschlusskasten mit einem Werkzeug und 
schließen Sie die Drähte entsprechend der Abbildung an.
4. Nach dem Anschließen der Drähte das Leuchtmittel einbauen und dann die 
Lampe in die Halterung einsetzen.

Ⅴ.Sicherheitshinweise
1, Sollte von einer professionellen Person installiert werden.
2, Wenn es irgendeinen gebrochenen auf dem Gehäuse oder Glasdiffusor gibt, 
sollte es als disqualifizierte Produkte ansehen, und sollte es nicht verwenden.

Um mögliche Schäden für die Umwelt oder die menschliche Gesundheit 
durch unkontrollierte Abfallentsorgung zu vermeiden, recyceln Sie es 
verantwortungsbewusst, um die nachhaltige Wiederverwendung von 
Materialressourcen zu fördern.Um Ihr gebrauchtes Gerät 
zurückzugeben, nutzen Sie bitte die Rückgabe- und Sammelsysteme 
oder wenden Sie sich an den Händler, bei dem Sie das Produkt gekauft 
haben.Er kann dieses Produkt für ein umweltfreundliches Recycling 
entgegennehmen.

Externes Kabel 
H05RN-F3G1.0mm2 

L Braun

N Blau

Grün/Gelb
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